
 

 

Referat af  forældrerådsmøde onsdag den 7. juni 2023  Ca. Kl. 18.00 - 20.30 på ”Amagerhylden – Øen” 

 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer: Jeanette 

2. Valg af referent: Sille Stefani 

3. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

4. Nyt fra medarbejderne:  

• Villa & Øen er i gang med indkøring af Majbørnene. 

• Hver uge har de emner som de arbejder med i begge huse fx familier, mobning, trafik, natur og 

udeliv etc. 

• Derudover har man flyttet en halv 0. klasse fra Øen til Villaen for at samle en klasse og få plads 

til hele klasser på den kommende o. årgang 

• Palæet har fået nye børn kommende 2. klasser. Der har været forbesøg, med kendte voksne. Det 

går over alt forventning. 

• Samlet en børnegruppe, man tidligere har skilt ad, det går rigtig godt. Det virker til de trives 

godt med mere frihed og et stort hus med mange tilbud. 

• Der er afsluttet et meget vellykket teaterprojekt med børn fra 3. årgang, hvilket også hjælper 

dem med den sammenlægning årgangen står overfor. 

• Teater projektet får stor ros.  

• Der opleves at indkøring samt samarbejdet omkring rokering har fungeret bedre i år, hvilket 

bakkes op af andre personaler. 

• Der tilføjes at der også har været brugt mere tid og ressourcer på at forberede processen. 

  



 

5. Meddelelser 

• KKFO - Aktuel Status:  

4 studerende er stoppet, 3 startet, én i hvert hus. 

• Regnskab / Budget:  

Sidste år er første gang med røde tal på bundlinien. 

• Man har udvidet KKFO’en åbningstid for at få to-lærer ordning. 

Jan har bedt Trine om at lønkompensere for dette. 

Der er ikke afklaring omkring dette. 

• Der argumenteres for at folkeskolen skal være gratis, men forældre betalerfor folkeskolen, når 

udgiften flyttes til KKFO’en. 

• Underskuddet kan blandt andet begrundes med to-lærer ordningen.  

• Der er stort vikarforbrug i Maj og Juni måned, da bemandingen er spidsbelastet i denne 

periode 

• TU23 – Trivselsundersøgelse 

Det er lovpligtigt at lave trivselsundersøgelse hvert andet år. 

Der er punkter man skal arbejde med og ønsker at forbedre 

På tværs af husene vil man arbejde med 5 emner 

1. IT og medier 

2. Kreative værksteder 

3. Idræt og bevægelse 

4. Natur og udeliv 

5. Musik/Drama 

Derudover er nogle nedslagspunkter, som personalegruppen skal blive enige om hvordan man 

arbejder videre med. Der er møde herom på tirsdag d. 13/6. Deadline for handleplaner slut juni. 

Der er ingen punkter under 4 som er grænsen for kritiske punkter.  

• Undersøgelsens resultat kommer til at ligge på hjemmesiden. 

• Sommerfest 

• Der er sommerfest på tværs af husene d. 31.august 2023 kl. 14-17.00 af hensyn til de forældre der 

har svært ved at nå det til kl. 16 

Udformningen kommer til at ligne julefesten. 



• Nogle af forberedelserne kunne ligge i sommerferien herudover kommer der minimum to 

planlægningsmøder efter sommerferien. 

• Der bliver en observation onsdag den 16 August, faglig dialog fredag den 18 august efterfulgt af 

en kvalitets- og supportsamtale. Efterfølgende rapport kommer til at være tilgængelig på 

hjemmeside 

• Koloni: Man forsøgte sidste år at indføre en koloni i efterårsferien, men det er desværre ikke 

muligt pga. økonomiske årsager. Personalet og forældre ærgrer sig over dette, men det går ikke 

man hvert år er usikker på om det kan lade sig gøre 

• Kolonien var for 3. klasserne og endnu et tiltag for at holde 3. klasserne i KKFO’en. 

Der arbejdes på et billigere alternativ for 3. klasserne i slut april. 

6. Nyt fra bestyrelsen 

• Der har været afholdt fællesmøde i dag kl. 17 med bestyrelsen, se bestyrelsesreferat. 

7. Eventuelt 

• I forlængelse af overflytningen af nuværende 0.u fra Øen til Villaen blev følgende nævnt: 

• Der har været stor utilfredshed med beslutningen, som har affødt mange frustrationer både 

blandt forældre, børn og personale. 

Der er skærpet opmærksomhed på at personale skal inddrages ved så store beslutninger 

Jan er enig og vil sørge for det sker fremadrettet. 

Der er fortsat overvejelser om den bedste løsning ift. fordeling af dem i husene. 

Der skal findes en løsning som er holdbart år efter år. 

Det har for store omkostninger at flytte børn i det omfang det har været gjort de senere år. 

En af udfordringerne ved hele klasser er man låser en klasse og 0.klasse lærerne ikke har 

mulighed for at klassedannelse med den ene klasse. 

Forældreønsker skal også indtænkes i fordelingen 

Det faktum at hele klasser ikke kan fungere i praksis  

Forældrene der er til stede, vil vi kraftigt opfordre ledelsen til at se på de her strukturer, så man 

undgår alle disse skift samt at medarbejdere altid inddrages. 

• Oke udtræder af forældrerådet d. 30.07.2023 

• Sille går fra suppleant til forældrerådsmedlem til 31.07.2023 - og er på valg i år. 

8. Næste møde den 25 september 2023 


